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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 
Protokół nr 3/2018  
   
Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2018 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:55 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
6. Hanna Krzyżewska 
7. Artur Maicki 
8. Adam Marciniak 
9. Michał Mierzwa 
10. Renata Mirosław 
11. Joanna Morawska 
12. Piotr Obłoza 
13. Wojciech Ołdakowski 
14. Paweł Poncyljusz 
15. Michał Rosa  - nieobecny 
16. Piotr Sędziak 
17. Ewa Urbańska 
18. Beata Walczak 
19. Robert Widz 
20. Magdalena Woźniak 
21. Ewelina Wójcik 
22. Katarzyna Wypych 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 3 sesję Rady Miejskiej o godz. 
9:30. Stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  

Burmistrz Daniel Putkiewicz wnioskował: 

• o wycofanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonego 
Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego dla Miasta i Gminy Piaseczno na 
lata 2018-2027; 

• o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
1 076 530 zł na wniosek ZW oraz zmniejszenia wydatków o kwotę 62 500 zł. 
na wniosek ADK); 
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2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
12 600 zł na wniosek CUW);  

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zmniejszenia wydatków o kwotę 
145 527 zł. na wniosek CUW i Wydziału Oświaty) 

4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 
890 000 zł. na wniosek UTP);  

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie 
bezprzetargowym na lokal użytkowy, usytuowany na parterze w budynku przy 
ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie. 

Głosowanie proponowanych zmian: 

Ad. 1) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. 
zwiększenia dochodów o kwotę 1 076 530 zł na wniosek ZW oraz zmniejszenia 
wydatków o kwotę 62 500 zł. na wniosek ADK) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. 
zwiększenia dochodów o kwotę 1 076 530 zł na wniosek ZW oraz zmniejszenia 
wydatków o kwotę 62 500 zł. na wniosek ADK)).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.7 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. 
zwiększenia dochodów o kwotę 12 600 zł na wniosek CUW) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. 
zwiększenia dochodów o kwotę 12 600 zł na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
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wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.8 

3) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: 
zmniejszenia wydatków o kwotę 145 527 zł. na wniosek CUW i Wydziału Oświaty) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: 
zmniejszenia wydatków o kwotę 145 527 zł. na wniosek CUW i Wydziału Oświaty).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.9 

4) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. 
zmniejszenia wydatków o kwotę 890 000 zł. na wniosek UTP) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. 
zmniejszenia wydatków o kwotę 890 000 zł. na wniosek UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.10 

5) uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu w trybie bezprzetargowym na lokal użytkowy, usytuowany na parterze 
w budynku przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie. 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu w trybie bezprzetargowym na lokal użytkowy, usytuowany na parterze 
w budynku przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
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Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.27 

6) Wniosek o zdjęcie uchwały 9.15 w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonego 
Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego dla Miasta i Gminy Piaseczno na lata 
2018-2027; 

Głosowano w sprawie:  
Wniosek o zdjęcie uchwały 9.15.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Projekt zdjęty z porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu 
 
Nie wpłynęły uwagi do przedłożonych protokołów: 
1) z LIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 7.11.2018 r. 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 7.11.2018 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Protokół przyjęto 
2) z I sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20.11.2018 r. 
Głosowano : w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 20.11.2018 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1)  Michał Rosa 
Protokół przyjęto 
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3) z II sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 27.11.2018 r. 
Głosowano w sprawie:  
z II sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 27.11.2018 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Protokół przyjęto 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań 
podejmowanych do obecnej sesji. 
Piotr Obłoza, Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił sprawozdanie:  

• za okres od 07.11.2018 – 16.11.2018 kadencja RM 2014-2018 
1. 09.11.2018 

Poświecenie Sztandaru Szkoły w Zalesiu Górnym 
2. 11.11.2018  

100 –lecie odzyskania Niepodległości – uroczystości w Piasecznie 
3. 13.11.2018 

Uroczystości z okazji 100 –lecia Niepodległości w Przedszkolu nr 4 
4. 17.11.2018 

Otwarcie Lodowiska Miejskiego w sezonie 201-2019 

• 20.11.2018 - 12.12.2018 kadencja RM 2018- 2023 
1. 20.11.2018 

Uroczysta Sesja RM kadencji 2018-2023 
2. 27.11.2018 

• Sesja nadzwyczajna RM 
• Spotkanie z mieszkańcami ul. Jabłoniowej 

3. 29.11.2018 
otwarcie Parku Handlowego N-Park przy ul. Nowej w Starej Iwicznej 

4. 09.12.2018 
Kiermasz świąteczny na Rynku w Piasecznie + „odpalenie” Choinki 

5. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
6. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
7. konsultacje z przewodniczącymi komisji 
8. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
9. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
 



6/18  
 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że przedłożył sprawozdanie z wykonania 
uchwał w formie pisemnej do Rady Miejskiej. Od nowego roku wykonanie uchwał 
będzie zaprezentowane w podziale na poszczególne wydziały. Obecnie trwają prace 
nad nową organizacją pracy urzędu. Kluczowe tematy, to rozstrzygnięcia przetargów. 
Od nowego roku czeka gminę zmiana sposobu segregacji odpadów, dostępność do 
instalacji na Mazowszu nadal jest nie rozstrzygnięta na szczeblu rządowym. Trwają 
prace na zmianami do Statutu Gminy w zakresie zadań komisji problemowych rady. 
Równolegle komisje problemowe pracują nad projektem budżetu na rok 2019. 

5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 

5.1/ Radna Ewa Urbańska wnioskowała o odwodnienie obszaru 2MN w Złotokłosie;  

5.2/ Radna Hanna Krzyżewska wnioskowała o wygospodarowanie pokoju w Klubie 
Kultury w Józefosławiu na spotkania mieszkańców Klubu Seniora. 

5.3/ Radna Ewelina Wójcik wnioskowała o zainstalowanie w kolejnych miejscach 
naszej Gminy iluminacji świątecznych. 

5.4/ Radny Łukasz Kamiński wnioskował o sprawdzenie czy USG na fabrycznej 
posiada odpowiedni certyfikat. 

5.5/ Radna Joanna Morawska wnioskowała o zwiększenie ilości kursów linii L-13 w 
godz.: 6-9 i 15-18, do i z Piaseczna związku ze zmianą rozkładu PKP. 

5.6/ Radny Michał Mierzwa wnioskował o wznowienie kursów linii 710 i 724 w celu 
likwidacji przesiadek i wydłużenia czasu dojazdu w kierunku do Wilanowa.   

5.7/ Przewodniczący Rady Piotr Obłoza odczytał art. 24 usg dot. składania 
interpelacji i wniosków i prosił o zastosowanie się. 

6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
Nie zgłoszono wniosków. 

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że odpowiedzi zostaną przygotowane 
w formie pisemnej. 
 
8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację: 

 
8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2017  plan 2018 
październik  16 819 282,-   18 999 633,- 
wrzesień  17 119 385,-   18 830 994,- 
narastająco I-XI     154 894 557,-   70,1%      
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,- plan w roku 2018   = 193 321 225,-   
8.2 Stan gotówki na koncie ROR w  wysokości  24 869 928,- zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 45mln. zł.  
 Plan w zł.: 
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 dochody ogółem  491 593 680,-     
 dochody bieżące 474 560 448,-     
 dochody majątkowe   17 033 232,-    
  wydatki ogółem  532 850 567,-     
 wydatki bieżące  424 385 843,-     
 wydatki majątkowe 108 464 724,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 
Plan na rok 2018 w kwocie 54 808 500,- zł.  

8.6  PROGRAM Dobry start 300+ 
Plan na rok 2018 w kwocie 4 030 000,- zł 

9. Bieżące uchwały: 
 
1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 4.500 zł 
zgodnie z wnioskiem CUW). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały zgłosiła autopoprawki, 
Radni otrzymali poprawiony projekt. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Artur Maicki przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. zaopiniowania uchwał budżetowych pkt 9.1-9.10, WPF – przyjęto 
do wiadomości. 
Radna Katarzyna Wypych, przedstawiła pozytywną opinię Rady Oświatowej dot. 
zaopiniowania uchwał budżetowych pkt 9.1-9.4. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
4.500 zł zgodnie z wnioskiem CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmiany załącznika nr 11). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji i pozytywna opinia Rady Oświatowej. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Beata Walczak, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmiany załącznika nr 11).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 186.000 zł 
oraz zmniejszenia na kwotę 589.000 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji i pozytywna opinia Rady Oświatowej. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Beata Walczak, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 
186.000 zł oraz zmniejszenia na kwotę 589.000 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
 
4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 48.800 zł 
zgodnie z wnioskiem CUW). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji i pozytywna opinia Rady Oświatowej. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
48.800 zł zgodnie z wnioskiem CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
 
 



9/18  
 

5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków i przychodów o 
kwotę 864.711 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków i 
przychodów o kwotę 864.711 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększa się wydatki o kwotę 515.000 zł 
oraz zmniejsza się przychody o kwotę 515.000 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększa się wydatki o kwotę 
515.000 zł oraz zmniejsza się przychody o kwotę 515.000 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 1 076 530 
zł na wniosek ZW oraz zmniejszenia wydatków o kwotę 62 500 zł. na wniosek ADK)  
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
1 076 530 zł na wniosek ZW oraz zmniejszenia wydatków o kwotę 62 500 zł. na 
wniosek ADK)).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 12 600 zł 
na wniosek CUW) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Radna Katarzyna Wypych, przedstawiła pozytywną opinię Rady Oświatowej dot. 
zaopiniowania uchwał budżetowych pkt 9.8-9.9. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
12 600 zł na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zmniejszenia wydatków o kwotę 145 527 
zł. na wniosek CUW i Wydziału Oświaty) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zmniejszenia wydatków o 
kwotę 145 527 zł. na wniosek CUW i Wydziału Oświaty).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 890 000 
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zł. na wniosek UTP) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Pozytywna opinia Rady Oświatowej. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków o 
kwotę 890 000 zł. na wniosek UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
11) w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018. 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Głosowano: w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2018.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) w sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. Uchwała zawiera 
autopoprawki wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. 
Komisja Finansów i Inwestycji zapoznała się z projektem, przyjęła do wiadomości. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
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Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno. 
Sekretarz, Arkadiusz Czapski przedstawił projekt uchwały.  
Komisje nie opiniowały projektu. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych; NIEOBECNI (1)Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
14) w sprawie zmiany uchwały nr 887/XXXI/2009 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.01.2009 r. w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Piaseczno poboru opłaty 
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Komisje nie opiniowały projektu. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 887/XXXI/2009 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28.01.2009 r. w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Piaseczno 
poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego, uchwały Nr 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
30 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego oraz uchwały Nr 1318/XLIV/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14 lutego 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej 
dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej 
z dnia 30 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady 
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Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Naczelnik IT, Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 
Komisje nie opiniowały projektu. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego, uchwały Nr 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
30 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego oraz uchwały Nr 1318/XLIV/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14 lutego 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej 
dla Województwa Mazowieckiego oraz uchwały nr 1097/XXXVII/2017 Rady Miejskiej 
z dnia 30 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Agnieszka Czajkowska; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta  
 
16) w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19 grudnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego oraz uchwały Nr 1551/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
września 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego. 
Naczelnik IT, Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 
Komisje nie opiniowały projektu. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego oraz uchwały Nr 1551/LI/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 września 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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17) w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za 
osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub 
krajowym. 
Naczelnik SS, Mirosława Goch zreferowała projekt uchwały z autopoprawkami. 
Przewodnicząca Komisji Sportu Ewelina Wójcik poinformowała, że autopoprawki są 
zbieżne z wnioskami komisji, która wnioskowała o wprowadzenie następujących 
zmian do projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania i 
pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte 
wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym: 
 dopisać w §4 pkt. 7.1 w brzmieniu: „w roku poprzedzającym złożenie 

wniosku o stypendium osiągnął wysoki wynik sportowy w dyscyplinie 
mającej szczególne znaczenie dla Gminy Piaseczno” 

 w §5 ppkt 1 zmiana z 10 zawodników na 6 zawodników 
 dopisać w § 6 pkt.3 ppkt e w brzmieniu: „do wniosku dołącza się program 

szkolenia wnioskodawcy” 
 zapisać §10 w brzmieniu: „zawodnik otrzymujący stypendium jest 

zobowiązany realizować przedłożony z wnioskiem program szkolenia oraz 
godnie reprezentować Gminę Piaseczno 

Komisja Sportu wnioskowała również o dopisanie w § 4 ust 7.3. słów w brzmieniu: 
„osiągnął wysoki poziom”.  
Radny Michał Mierzwa zwrócił uwagę, że w regulaminie oprócz bardzo dobrych 
wyników sportowych kandydat, przyszły stypendysta powinien mieć ocenę 
wzorowego ucznia z zachowania. 
Głosowano : wniosek Komisji Sportu o dopisanie w § 4 ust 7.3. słów w brzmieniu: 
„osiągnął wysoki poziom”   
Wyniki głosowania  
TAK: 1, NIE: 11, NIE WIEM: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
TAK (1) Robert Widz 
NIE (11) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE WIEM (8) Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Wniosek nie uzyskał większości 
Głosowano: w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów 
sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym /z autopoprawkami Burmistrza/.  
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (14) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta   
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18) w sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2018 i 2019 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Dorota Kłos przedstawiła pozytywną opinię komisji 
Głosowano: w sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2018 i 2019.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
zdjęty pkt 19) w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego 
Transportu Zbiorowego dla Miasta i Gminy Piaseczno na lata 2018-2027. 

20) w sprawie wezwania Rady Miejskiej w Piasecznie w trybie art. 101 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. do usunięcia naruszenia interesu 
prawnego w związku z uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 943/XXXIV/2013 z 
dnia 15 maja 2013 r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: 
Redutową, Pod Bateriami, Dworską, Dworską oraz granicą administracyjną miasta 
Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału UiA, Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały 
Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego, Adam Marciniak 
przedstawił pozytywną opinię komisji odnośnie projektów uchwał od pkt 20 do pkt 26 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Ewa Urbańska 
przedstawiła pozytywną opinię odnośnie projektów uchwał od pkt 20 do pkt 21 
Głosowano: w sprawie wezwania Rady Miejskiej w Piasecznie w trybie art. 101 ust. 
1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. do usunięcia naruszenia 
interesu prawnego w związku z uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 
Nr 943/XXXIV/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie zatwierdzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru 
ograniczonego ulicami: Redutową, Pod Bateriami, Dworską, Dworską oraz granicą 
administracyjną miasta Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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21) w sprawie nadania nazwy Jagódki ulicy położonej we wsi Mieszkowo w gminie 
Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału UiA, Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały 
Pozytywne opinie komisji 
Głosowano : w sprawie nadania nazwy Jagódki ulicy położonej we wsi Mieszkowo w 
gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
22) w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
pomieszczeń w budynku posadowionym na działce nr 60/9, obr. 59 m. Piaseczno 
przy ul. 1-go Maja. 

Anna Muszyńska, Wydział GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji prawa. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
pomieszczeń w budynku posadowionym na działce nr 60/9, obr. 59 m. Piaseczno 
przy ul. 1-go Maja.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska; NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
23) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działek oznaczonych numerami 52/1, 52/2, 9/10, 10/20, 10/21, 10/22 oraz części 
działek oznaczonych numerami 14/3 i 10/23 położonych w obr. 21 w Piasecznie w 
rejonie ul. Julianowskiej. 
Anna Muszyńska, Wydział GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji prawa. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym działek oznaczonych numerami 52/1, 52/2, 9/10, 10/20, 10/21, 
10/22 oraz części działek oznaczonych numerami 14/3 i 10/23 położonych w obr. 21 
w Piasecznie w rejonie ul. Julianowskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
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Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
24) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek oznaczonych nr 246/16, nr 246/15 i nr 344 położonych w obr. 24 m. 
Piaseczno. 
Anna Muszyńska, Wydział GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji prawa. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działek oznaczonych nr 246/16, nr 246/15 i nr 344 
położonych w obr. 24 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
25) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działek oznaczonych nr 26 i nr 28, położonych w obr. 78 m. Piaseczno przy ul. 
Głogowej i Al. Brzóz. 
Anna Muszyńska, Wydział GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji prawa. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym działek oznaczonych nr 26 i nr 28, położonych w obr. 78 m. 
Piaseczno przy ul. Głogowej i Al. Brzóz.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
26) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na lokal użytkowy, 
usytuowany w piwnicy w budynku przy ul. Szkolnej 6, w Piasecznie. 
Naczelnik Wydziału PM, Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały. 
Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na lokal 
użytkowy, usytuowany w piwnicy w budynku przy ul. Szkolnej 6, w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
27) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie 
bezprzetargowym na lokal użytkowy, usytuowany na parterze w budynku przy ul. 
Fabrycznej 2 w Piasecznie. 
Naczelnik Wydziału PM, Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały. 
Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie 
bezprzetargowym na lokal użytkowy, usytuowany na parterze w budynku przy ul. 
Fabrycznej 2 w Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych  
PRZECIW (1) Piotr Sędziak WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
10. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Obłoza: 
- przypomniał radnym konieczności złożenia oświadczeń majątkowych, ostateczny 
termin upływa 20 grudnia 2018 r. prosił o przesyłanie danych na stronę BIP +zdjęć; 
- odczytał Postanowienie Komisarza Wyborczego w Warszawie z dnia 26 listopada 
2018 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej w 
Piasecznie Hanny Kułakowskiej – Michalak; 
- radni otrzymali harmonogram sesji na rok 2019;  
- trwają prace nad budżetem zgodnie z przyjętym harmonogramem. 
 
11. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 3 
sesję Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 10:55 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


